



Live the Perfection!



HARMONIC BRASS

SINCE 1991

Hans Zellner

B-Flügelhorn 24R von Miraphone
Bb fluegelhorn 24R by Miraphone

Hans Zellner

Hans Zellner studierte Trompete und Komposition bei Prof. Paul Lachenmaier, Rolf Quinque und Wolfgang Guggenberger am Richard-Strauss-Konservatorium München sowie an der Hochschule für Musik und Theater München. Für seinen Abschluss erhielt er die Bestnote 1.

Er war mehrere Jahre als Trompeter beim Münchner Rundfunkorchester des BR angestellt und hat in dieser Zeit bei zahlreichen Einspielungen und Rundfunk Live-Sendungen mitgewirkt die weltweite Beachtung fanden.

Als ausgezeichnete Komponist und Arrangeur hat er sich längst einen Namen gemacht und ist ordentliches Mitglied in der Kurie der Komponisten der GEMA.

Seit September 1997 ist er Mitglied des Quintetts Harmonic Brass.

Instrument

Hans Zellner spielt eine B-Flügelhorn 24R von Miraphone.

Kontakt

hans@harmonicbrass.de

Hans Zellner studied Trumpet and composition with Prof. Paul Lachenmaier, Rolf Quinque and Wolfgang Guggenberger at the Richard-Strauss-Konservatorium Munich as well as the Hochschule fuer Musik und Theater München and graduated with honours.

For many years Hans Zellner has been employed as a Trumpet player with the Münchner Rundfunkorchester. During his time there he has performed with the Orchestra on many CD-recordings and Live Radio-broadcasts.

Being an excellent composer and arranger of Music, he has made a name for himself and of course is a regular Member in the curia of composers with the GEMA (German Society of Authors, Composers & Publishers rights).

He is a member of Harmonic Brass since 1997.

Instrument

Hans Zellner plays a Bb fluegelhorn 24R by Miraphone.

Contact

hans@harmonicbrass.de

Live the Perfection!



Miraphone eG · Traunreuter Straße 8 · 84478 Waldkraiburg - GERMANY
Tel. +49 (0) 8638 - 96820 · Fax +49 (0) 8638 - 82863 · www.miraphone.de